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BEHANDELADVIEZEN EN BESLUITEN
In vergadering Commissie Samenleving - dinsdag 15 september 2015 21:00
   Besluit De heer Brasser vraagt zich af of er op 8 oktober tijdens de samenlevingsbijeenkomst

voldoende tijd is om alle ontwikkelingen te kunnen bespreken. Bij de voorbereiding van
de avond zal dit bekeken worden.
Mevrouw de Deugd geeft aan kennis te hebben genomen van de problemen bij de
organisatie ToBe. Mevrouw de Deugd vraagt zich af wat dit betekent voor Ablasserdam.
Wethouder Zandvliet meldt dat Alblasserdam wel opdrachten verstrekt aan de organisatie
maar dat er geen subsidierelatie is. 
De heer van der Plaat heeft complimenten voor de BSSA; sporthal Blokweer is mooi
opgeknapt en de knelpunten in het zwembad lijken verholpen te zijn. Wel uit de heer van
der Plaat zijn zorgen over het tekort aan ruimte voor sport gedurende de wintermaanden.
Hij vraagt naar de planning rond sporthal Molenzicht. Wethouder Kraijo antwoordt dat er
wat vertraging is ontstaan, in oktober zal een raadsinformatiebrief worden verstrekt aan
de raad met de nieuwe planning.


